
Zápis z jednání Osadního výboru Horní Stakory (OVHS) 24. 8. 2020 od 18:00 hodin 

Účast členů: P. Švestková, M. Rybář, Ing. Mlejnek, J. Krejčí, M. Štěpánek, L. Antoň, 

Omluven: J. Horák,  

Přizvaní zastupitelé: Ing. Blecha,  

1) Byt ve škole – P. Švestková informovala o dokončení úprav a zprovoznění bytu ve 

škole pro činnost hasičů, spolku aktivní matky, jednání osadního výboru a dalších. 

Klíče jsou u pí Švestkové, Baborákové, Jancákové a správním odboru MÚ. P. 

Švestková informovala o první akci hasičů a plánovaných akcích. Vzhledem k COVID 

se zatím nepočítá s akcemi s větším počtem osob. 

2) Rekonstrukce hasičárny – osadní výbor považuje i nadále realizaci rekonstrukce 

hasičárny za potřebnou pro rozvoj společenského života nejen občanů z Horních 

Stakor.  

3) Altán na obecním hřišti – M. Rybář informoval, že hasiči dokončili úpravy v altánu. 

4) Budování splaškové kanalizace -  Ing. Blecha informoval o postupu budování 

kanalizace. Státní silnice je od Dolních Stakor uzavřena do poloviny října. Jsou 

zhotoveny první přípojky k nemovitostem. Byly zaznamenány obavy občanů, že 

povrchy komunikací budou jen těžko uvedeny do původního stavu. Osadní výbor žádá 

vedení města, aby této problematice věnovalo zvýšenou pozornost.  

5) Příprava na opravu komunikací po dokončení kanalizace - OVHS žádá Ing. Blechu, 

aby se informoval na správním odboru na stav zadání projektové dokumentace na 

rekonstrukci vytipovaných obecních komunikací po dokončení kanalizace po etapách. 

Dále na dříve vypracovaný projekt rekonstrukce státní silnice, který bude 

pravděpodobně potřebné na jednání s krajem aktualizovat - trvá. 

6) Oprava a doplnění obecního rozhlasu – M. Rybář upozornil, že sloup s reproduktory 

před č.p. 87 je po nárazu ohnutý a nestabilní, je třeba ho opravit. Ing. Mlejnek 

upozornil, že v lokalitě nad školou není hlášení obecního rozhlasu slyšet a bylo by 

třeba doplnit reproduktor tímto směrem. Osadní výbor žádá o provedení opravy 

stožáru a doporučuje doplnění reproduktoru směrem za školu – projednáno na 

minulém zasedání - P. Švestková prověří možnosti na správním odboru – trvá.                                                     

Příští jednání proběhne v úterý před jednáním zastupitelstva. 

 


